
 

 

 

 

Schriftelijke vragen van de PvdA Statenfractie Noord-Brabant  

 

Betreft:  

toezicht en handhaving op verbouwingen bij  veevoederbedrijf Havens te Maashees 

 

Geacht College, 

 

De Partij van de Arbeid heeft kennis genomen van de bedrijfsverbouwing van de firma Havens te 

Maashees. Er is sprake van sloop van een verouderde silo met asbest, bou en an nieu e silo’s,  
verhogen van silo’s hoger dan bestemmingsplan en uitbreiding van de loswal aan de Maas. 

Het bedrijf valt sinds 2013 onder het bevoegd gezag van de provincie.  

Omwonenden melden ons, dat er al jaren sprake is van overlast door het bedrijf  zoals geur-, stof- en 

geluidsoverlast, zwaar vrachtverkeer en gevoel van onveiligheid o.a. door ontploffingen zoals in 

2016. Het stoort de omwonenden vooral, dat het bedrijf niet ontvankelijk is voor hun klachten, niet 

bereid is rekening met hen te houden  en dat zowel gemeente als provincie niet of onvoldoende 

lijken toe te zien en te handhaven op de situatie.  

De huidige verbouwingswerkzaamheden heeft de bewoners In de zomer van 2018 verrast. De 

vergunningen waren verstrekt in de afgelopen jaren (vanaf de bouwvergunning van 2012)  en alleen 

de milieuvergunning lag nog ter inzage. 

 

De fractie van de PvdA Noord Brabant heeft naar aanleiding van bovenstaande de volgende vragen. 

 

1. Industrie milieucategorie 4 en hoger in dorpskern. 

Het bedrijf Havens ligt direct aan de dorpskern met 30 woonhuizen binnen een afstand van 200 

meter. Ingeval van nieuwe industrie zouden we in Brabant niet toestaan, dat industrie 

milieucategorie 4 en hoger  in de directe nabijheid van een dorpskern wordt gesitueerd. 

1.1. Is met het bedrijf door u en/of gemeente Boxmeer de laatste 10 jaar gesproken over hun 

toekomstplannen, de steeds toenemende uitbreidingen  en is in plaats van uitbreidingen 

toe te staan bijvoorbeeld verplaatsing besproken?  

1.2. Zo nee, waarom vond u een gesprek met Havens over de toekomst overbodig?  

1.3. Zo ja, welke afspraken zijn er gemaakt waardoor de bedrijfsactiviteiten en de uitbreiding 

daarvan in uw toekomstvisie passen? 

 

 

2. Subsidie aan Havens 

In de Verordening Bijdragen uit oeringskosten sanering industriela aai Noord-Brabant  uit 2001 

wordt Havens genoemd als een bedrijf waar subsidie aan is verleend.  

 



 
 

2.1. Welke subsidies zijn in de afgelopen 20 jaar door of via de provincie verleend aan 

Havens, en zo ja waarvoor en hoeveel geld ging er mee gemoeid? 

2.2. Als er subsidie(s) is/zijn verleend: wat is/zijn  daarvan het resultaat/resultaten geweest? 

2.3. Is er een controleonderzoek naar het rendement van de subsidie beschikbaar?  

 Zo ja, waar is de informatie te vinden? 

 Zo nee, waarom is er niet gecontroleerd op de te behalen resultaten? 

 

3. Natuurwetvergunning (deze vragen worden  u vanwege het meer spoedeisende karakter 

mondeling gesteld op 1 februari)  

Het bedrijf veroorzaakt met haar bedrijfsvoering aanmerkelijk stikstofdeposities op het nabijgelegen 

Natura-2000 gebied De Maasduinen . Er is geen natuur et ergunning aan ezig.  
Het bedrijf is daarmee ons inziens illegaal in bedrijf. Het bedrijf realiseert  momenteel  een wijziging 

in de  bedrijfsvoering en ook daarvoor  beschikt het niet over de wettelijk verplichte 

natuurwetvergunning. U heeft  ondanks dat gegeven recent een nieuwe omgevingsvergunning 

verleend.  

Omwonenden hebben in november 2018 een verzoek om handhaving ingediend.  

 

3.1. Bent u het met ons eens dat het bedrijf over een Natuurwetvergunning moet beschikken 

gegeven de situering in de nabijheid van Natura 2000 gebied De Maasduinen? 

Zo nee, op grond van welke meting(en) heeft u beoordeeld, dat de bedrijfsactiviteiten 

geen effecten hebben op de Maasduinen. Is de informatie beschikbaar?. 

Zo ja, waarom treedt u niet op eigen initiatief handhavend op? 

3.2. Er kan bij de bedrijfsverbouwing  ook niet worden afgezien van handhaving om reden 

van 'concreet zicht op legalisatie', omdat er volgens onze informatie geen ontvankelijke 

aanvraag voor een Natuurwetvergunning ligt.  

Is het juist dat er geen aanvraag ligt? Zo ja, waarom treedt u dan niet handhavend op? 

 

Omwonenden stellen, dat er spoed is gemoeid met de behandeling van hun verzoek aangezien nu 

illegale bouwhandelingen worden verricht zonder de vereiste vergunning. U heeft omwonenden 

bericht 16 weken na het indienen van het verzoek een besluit te zullen nemen. Al die tijd bouwt het 

bedrijf verder uit.  

3.3. Bent u het met ons eens dat deze lange termijn afbreuk doet aan de geloofwaardigheid 

van het provinciebestuur? Waarop stoelt deze 16 weken en hoe heeft u de diverse 

belangen afgewogen? Is er documentatie beschikbaar? 

3.4. Om welke reden(en) bent u niet in staat of niet bereid sneller te handelen of zelfs bereid 

de bedrijfsverbouwing op te laten schorten?  

 

 

 



4. Participatie van omwonenden. 

Het bedrijf heeft de bewoners niet actief geïnformeerd over de plannen. Een bezwaar van bewoners 

in 2018 leidde tot een door de provincie gefinancierde mediation. Deze is mislukt.  Het bedrijf 

kondigde nog meer uitbreidingsplannen aan, maar wilde die met bewoners niet delen en bovendien 

alleen maatregelen nemen tegen stof-, geur- of geluidsoverlast als er nog financiële ruimte zou zijn.  

4.1.  Bent u het met ons eens dat ingeval van plannen die tot overlast kunnen leiden bij  

omwonenden, dat de omwonenden moeten worden geraadpleegd?  

Hoe is het belang van omwonenden door u meegenomen en afgewogen in het verlenen 

van een vergunning voor uitbreiding aan het bedrijf Havens?  

Omwonenden zeggen geen kennis te hebben gehad van ontwerpbesluiten die ter inzage 

lagen. Is in deze procedure de uitgebreide voorbereidingsprocedure (artikel 3.4. ANW) 

toegepast?  Zo nee, waarom vond u het voor de aanvraag van Havens niet noodzakelijk?  

4.2. De silo’s orden hoger dan het bestemmingsplan toestaat en de gemeente Boxmeer 

heeft aangegeven geen bezwaar te hebben tegen het achteraf legaliseren. Waarom 

heeft u omwonenden hierover niet gehoord? 

4.3. Werkt het bedrijf m.b.t. geur, stof, geluid en veiligheid binnen de wettelijke normen? 

Wanneer is dit voor de laatste keer gecontroleerd en is het rapport ter inzage? 

Zijn bij de  vergunning tot uitbreiding van het bedrijf en/of bij  de renovatie maatregelen 

verplicht gesteld om overlast te voorkomen? Zo ja, welke? Zo nee, waarom is dit volgens 

u niet nodig?  

 

 

Partij van de Arbeid 

29 januari 2019  

Antoinette Knoet-Michels 
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